

**BANNED TOYS****NOVEMBER 2008**

<p><b>Name of Toy</b> : <b>FORMULA CAR</b></p> <p><b>Item No</b> : <b>889</b></p> <p><b>Batch No.</b> : --</p> <p><b>Manufacturer</b> : --</p> <p><b>Country of Origin</b> : <b>CHINA</b></p> <p><b>Report No.</b> : <b>TR-6679</b></p> <p><b>Report Date</b> : <b>11/11/2008</b></p> <p><b>Hazard</b> :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصرى الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد ( clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001 )</p> <p>• The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p><b>Name of Toy</b> : <b>COOL SPEED KING</b></p> <p><b>Item No</b> : <b>689-07A</b></p> <p><b>Batch No.</b> : --</p> <p><b>Manufacturer</b> : --</p> <p><b>Country of Origin</b> : <b>CHINA</b></p> <p><b>Report No.</b> : <b>TR-6682</b></p> <p><b>Report Date</b> : <b>12/11/2008</b></p> <p><b>Hazard</b> :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصرى الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد ( clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001 )</p> <p>• The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p><b>Name of Toy</b> : <b>BIG RALLY CAR</b></p> <p><b>Item No</b> : <b>BG5050</b></p> <p><b>Batch No.</b> : --</p> <p><b>Manufacturer</b> : --</p> <p><b>Country of Origin</b> : <b>CHINA</b></p> <p><b>Report No.</b> : <b>TR-6715</b></p> <p><b>Report Date</b> : <b>17/11/2008</b></p> <p><b>Hazard</b> :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصرى الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد ( clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001 )</p> <p>• The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 

Name of Toy : **SOFT ACTIVITY BLOCKS**  
Item No : **72097**  
Batch No. : --  
Manufacturer : --  
Country of Origin : **CHINA**  
Report No. : **TR-6726**  
Report Date : **20/11/2008**  
Hazard :

اسم اللعبة:  
رقم العينة:  
رقم التشغيل:  
الجهة المصنعة:  
بلد المنشأ:  
رقم التقرير:  
تاريخ التقرير:  
المخاطر:

- فشل اللعبة عند إخضاعها لفحص الصوت وتجاوز معدل الصوت الصادر عنها المعدل المسموح به (85 ديسيبل "وحدة قياس صوت" عند دورة متفرقة واحدة) وفقاً للمعيار العالمي المعتمد: (clause 4.20 – EN-71 Part 1:2001)
- The single event emission sound pressure level produced by the toys exceeds the permissible limit specified in the standard (85 dB for single event sound pressure level). (clause 4.20 – EN-71 Part 1:2001 )



Name of Toy : **SOFT TOY DOLL**  
Item No : --  
Batch No. : --  
Manufacturer : --  
Country of Origin : **CHINA**  
Report No. : **TR-6740**  
Report Date : **20/11/2008**  
Hazard :

اسم اللعبة:  
رقم العينة:  
رقم التشغيل:  
الجهة المصنعة:  
بلد المنشأ:  
رقم التقرير:  
تاريخ التقرير:  
المخاطر:

- فشل أماكن خياطة اللعبة وظهور الحشوة الداخلية مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة امتشاق أو ابتلاع مكوناتها: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)
- An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)



Name of Toy : **ETNIS**  
Item No : **963057**  
Batch No. : --  
Manufacturer : --  
Country of Origin : **CHINA**  
Report No. : **TR-6725**  
Report Date : **20/11/2008**  
Hazard :

اسم اللعبة:  
رقم العينة:  
رقم التشغيل:  
الجهة المصنعة:  
بلد المنشأ:  
رقم التقرير:  
تاريخ التقرير:  
المخاطر:

- تكون أجزاء صغيرة عند تدوير الزر المعدني 180 درجة وبقوة 90 نيوتن. حسب المعيار العالمي المعتمد : (Clause 5.1 – EN-71 Part 1:2001)
- The metal button detached and produces small parts when subjected to a 180° rotation tension of 90 N. (Clause 5.1 – EN-71 Part 1:2001)



Name of Toy : **BIDDY EGG**  
Item No : **20215**  
Batch No. : --  
Manufacturer : --  
Country of Origin : **CHINA**  
Report No. : **TR-6747**  
Report Date : **24/11/2008**  
Hazard :

اسم اللعبة:  
رقم العينة:  
رقم التشغيل:  
الجهة المصنعة:  
بلد المنشأ:  
رقم التقرير:  
تاريخ التقرير:  
المخاطر:

- فشل اللعبة عند إخضاعها لفحص الصوت وتجاوز معدل الصوت الصادر عنها المعدل المسموح به ( 110 ديسيبل "وحدة قياس صوت عند الذروة") وفقاً للمعيار العالمية المعتمد: (clause 4.20 – EN-71 Part 1:2001)
- عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)
- The peak emission sound pressure level produced by the toys exceeds the permissible limit specified in the standard (110 dB for peak sound pressure level). (clause 4.20 – EN-71 Part 1:2001 )
- There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)



Name of Toy : NOBLEST BEAUTY  
Item No : 87682  
Batch No. : --  
Manufacturer : --  
Country of Origin : CHINA  
Report No. : TR-6743  
Report Date : 23/11/2008  
Hazard :

اسم اللعبة:  
رقم العينة:  
رقم التشغيل:  
الجهة المصنعة:  
بلد المنشأ:  
رقم التقرير:  
تاريخ التقرير:  
المخاطر:

• فشل اللعبة عند إخضاعها لفحص الأجزاء/ الحواف الحادة التي يمكن أن تترتب عليها مخاطر محتملة كالجروح التي تنتج عن قطع أو تمزق أعضاء الطفل، بحسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 4.8 - EN-71 Part 1:1998)

- The toy has accessible components which are deemed to be sharp points and may present an unreasonable risk of injury like punctures of the skin, etc. (clause 4.8 – EN-71 Part 1:2001 )

